

УСПП

От:
Отправлено:
Кому:
Тема:

Turkmentel [no-reply@ite-expo.ru]
21 липня 2016 р. 13:17
uspp@uspp.org.ua
TURKMENTEL, Telecommunications&IT
Conference, Ashgabat
Turkmentel.jpg

Вложения:



**10-я Туркменистанская
международная конференция
по телекоммуникациям
и информационным технологиям**
14-15 сентября, 2016 г.
Ашхабад • Выставочный дворец «Sergi
Kosgi»

Уважаемые господа!

Приглашаем Вас принять участие в 10-й Международной конференции по телекоммуникациям, телеметрии и информационным технологиям **TURKMENTEL 2016**, которая состоится **14-15 сентября 2016 года**, в Ашхабаде.

На рамках конференции TURKMENTEL 2016 будут обсуждаться потребности Туркменистана в современном оборудовании, ИТ и коммуникационных технологиях для решения следующих задач:

- электронные платежи
- информационная безопасность
- IP TV
- Е-правительство
- Е-документооборот

Докладчики:

Байрамгельды Овезов, Министр Связи Туркменистана

Алладурды Атаев, Председатель, Национальное космическое агентство при Президенте Туркменистана

Хаджимырат Худайгулыев, Генеральный директор, ГКЭ «Туркментелеком»

Батыр Ораздурдыев, Начальник центра телематических услуг, ГКЭ «Туркментелеком»

Ата Аташев, Директор, ЗАО «Туркмен Хемрасы» и др.

Темы конференции:

- Развитие информационно-коммуникационной инфраструктуры и интеграция Туркменистана в мировое информационное пространство
- Спутниковая связь в Туркменистане: возможности и дальнейшее развитие космической отрасли страны
- Дальнейшие перспективы развития теле- и радиовещания в Туркменистане
- Современные технологии цифрового вещания и ИКТ для масштабных спортивных мероприятий
- Обзор текущего состояния и инвестиционные возможности в секторе мобильной, фиксированной и интернет-связи в Туркменистане
- Использование информационных технологий в различных отраслях и инновации в области информационной безопасности и программном обеспечении

Преимущества участия в конференции TURKMENTEL 2016:

- Возможность узнать от первых лиц страны и лидеров рынка о новых проектах, потребностях в оборудовании и технологиях, реализуемых на рынке Туркменистана

- Уникальная возможность принять участие в личных встречах с представителями руководства кабинета министров и телекоммуникационных компаний Туркменистана
- Бесплатная визовая поддержка участникам конференции

Официальная поддержка:

- Министерство связи Туркменистана
- Национальный мобильный оператор «Алтын Асыр»
- Национальная телекоммуникационная компания TurkmenTelecom
- Государственное агентство по науке и технологиям Туркменистана

Организатор: Группа компаний ITE и Summit Trade Events Ltd

По вопросам спонсорства, выступления с докладом, делегатского участия в TURKMENTEL 2016, пожалуйста, обращайтесь в дирекцию конференции.

С уважением,

Наталья Ситникова

Руководитель проекта

ITE Moscow

Тел.: +7 (499) 750-08-28 доб. 4174

Моб.: +7(926) 240 8404

E-mail: sitnikova@ite-expo.ru

**10th Turkmenistan International
Telecommunications & Information Technologies Conference**

14-15 September 2016

Sergi Kosgi Exhibition Palace • Ashgabat

Dear Ladies and Gentlemen,

We would like to invite you to take part in TURKMENTEL 2016, the 10th Telecoms & IT Conference, which will be held on 14 and 15 September 2016 in Ashgabat, Turkmenistan.

The global community's increasing demands for high speed, vast volumes and various different types of advanced information has led to the creation of completely new, high quality telecommunications technologies and infrastructure, which are expanding across the globe. Turkmenistan is not out of the loop; the state's well-targeted policy on integrating the country with the global community has become a foundation for global modernisation and developing telecommunications with new digital technologies.

Turkmenistan needs:

- Electronic payments
- Information Security
- IP TV
- E-government
- E-document

Speakers:

Bairamgeldy Ovezov, Minister of Communication of Turkmenistan

Alladurdy Atayev, Chairman, National Space Agency under the President of Turkmenistan

Batyr Orazdurdyev, Head of Centre for Telemetric Services, State Telecommunications Company TurkmenTelecom

Hajmyrat Hudaygulyev, General Director, State Telecommunications Company TurkmenTelecom

Ata Atashev, Director, Turkmen Hemrasy

Main subjects of the programme:

- Information and telecommunication industry developments and Turkmenistan's integration in the global information space
- Satellite communications in Turkmenistan: current opportunities and further development plans of the country's space industry
- Development opportunities in TV, Broadcasting and Radio sectors in Turkmenistan
- Modern technologies for digital broadcasting & providing communication solutions for large-scale sports events
- Current situation overview and investment opportunities in fixed, mobile and internet networks in Turkmenistan

- Use of information technologies in various industries and innovative solutions in the field of information security and software development

Advantages of taking part in the TURKMENTEL 2016 conference:

- The opportunity to hear the most senior officials of the country and market leaders speak about new projects and demand for equipment and technologies on the market of Turkmenistan
- A unique opportunity to hold personal meetings with representatives of the Cabinet of Ministers and telecoms companies in Turkmenistan
- Free visa support for conference participants

Official support:

Ministry of Communications of Turkmenistan
Altyn Asyr (Turkmenistan's state-owned mobile network operator)
Turkmen Telecom
State Agency for Science and Technology of Turkmenistan

Organiser: ITE Group LLC and Summit Trade Events Ltd

If you have any questions, please contact us — we will be glad to help you and discuss any opportunities for cooperation.

With best regards,
Natalia Sitnikova
Project manager
ITE Moscow

Tel.: +7 (499) 750-08-28 ext. 4174

Mobile: +7(926) 240 8404

E-mail: sitnikova@ite-expo.ru

Если Вы более не желаете получать аналогичные сообщения от ITE Group, пожалуйста, пройдите по ссылке [unsubscribe](#).